

CFT GmbH

Compact Filter Technic

Beisenstraße 39-41 Phone +49 (0)2043 4811 0
 D-45964 Gladbeck Fax +49 (0)2043 4811 20
 Deutschland mail@cft-gmbh.de



www.cft-gmbh.de

Our Promise: Clean Air

The German company CFT GmbH Compact Filter Technic is specialised in the development and construction of patented dedusting plants for mining and tunnelling worldwide.

CFT's portfolio includes dry-type dedusting plants and wet scrubbers including appropriate fans. In addition to dust collection CFT realizes complete packages of air technology together with its clients by integrating further components as e. g. fans, air cooling systems, mine gas extraction systems and mine air heating of well-known business partners.

As a system supplier in the field of dust collection and ventilation technologies the following range of services is offered:

- Engineering • Projecting • Manufacturing
- Assembly • Commissioning • After Sales Service
- Spare parts distribution • Overhauling
- General repairs • Training

Within the proven network CFT cooperates with partners, institutions and testing centres.

On the basis of many years of experience CFT disposes of innovative and high-quality technologies and solutions from one source as well as a high customer specific know-how.

Unser Versprechen: Reine Luft

CFT GmbH Compact Filter Technic hat sich auf die Entwicklung und den Bau patentierter Entstaubungsanlagen für den weltweiten Berg- und Tunnelbau spezialisiert. Zum Produktportfolio gehören Trocken- und Nassentstauber inklusive zugehöriger Ventilatoren. Neben der Entstaubung ermöglicht CFT dem Kunden zudem die Realisierung lufttechnischer Gesamtpakete durch die systemische Einbindung weiterer Komponenten, wie z. B. Ventilatoren, Wetterkühlanlagen, Grubengasabsauganlagen und Wetterheizungen namhafter Partnerunternehmen.

Als Systemanbieter im Bereich der Entstaubungs- und Belüftungstechnologien bietet CFT folgendes Leistungsspektrum:

- Engineering • Projektierung • Fertigung
- Montage • Inbetriebnahme • After Sales
- Ersatzteilvertrieb • Instandsetzungen
- Generalreparaturen • Schulungen

Innerhalb des erprobten Netzwerks arbeitet CFT eng mit Partnern, Instituten und Prüfstellen zusammen.

Aufgrund der langjährigen Erfahrung verfügt CFT über hochwertige und innovative Technologien und Lösungen aus einer Hand sowie über ein hohes kundenspezifisches Know-how.



CFT dry-type dedusting units for heading processes in mining and tunnelling

Core competencies

- High-performance technology
- Guaranteed separation rates up to 99,999 %
- Durable product quality
- Highest customization
- Individual customer service

Kernkompetenzen

- Hochleistungstechnologien
- Garantierte Abscheidegrade bis zu 99,999 %
- Langlebige Produktqualität
- Höchste Anpassung an Kundenwünsche
- Individueller Kundenservice